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Protokół  nr XII/2007 
z Sesji Rady Gminy Łęka Opatowska 

odbytej w dniu 24 października 2007 roku 
w sali posiedzeń Urzędu Gminy w Łęce Opatowskiej 

 
 
Ad. 1. Otwarcie sesji 
 
Obrady XII sesji zwyczajnej Rady Gminy Łęka Opatowska otworzył  o godz. 12:00 i obradom przewodniczył 
Przewodniczący Rady  Zdzisław Kłodnicki, który na podstawie listy obecności stwierdził prawomocność 
obrad. 
Na stan rady 15 obecnych jest 15. 
Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 
Lista sołtysów stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokółu. 
Lista zaproszonych gości stanowią załącznik nr 3 do niniejszego protokołu.  
Przewodniczący Rady powitał przybyłych na obrady sesji radnych, sołtysów, pracowników samorządowych, 
dyrektorów szkół. 
 
Ad. 2. Przyjęcie porządku obrad 
 
Porządek obrad  

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji. 
4. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 
5. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy między sesjami, zwłaszcza z wykonania uchwał. 
6. Informacja o złożonych oświadczeniach majątkowych radnych oraz pracowników samorządowych. 
7. Stan realizacji inwestycji na rok 2007. 
8. Podjęcie uchwał w sprawie: 

wyboru ławników do Sądu Rejonowego w Kępnie 
zamiany nieruchomości 
powołania Komisji Mieszkaniowej i Pomocy Społecznej 

9. Wyrażenie opinii o projekcie planu ochrony rezerwatu przyrody „ Stara Buczyna w Rakowie”. 
10. Wyrażenie opinii w sprawie dofinansowania drogi ze środków Funduszu Ochrony Gruntów Rolnych. 
11. Interpelacje i zapytania radnych. 
12. Odpowiedzi na interpelacje złożone na poprzedniej sesji. 
13. Wolne głosy i wnioski. 
14. Zakończenie obrad sesji Rady Gminy. 

 
Przewodniczący Komisji Oświaty, Zdrowia, Kultury i Sportu Marcin Jeziorny poprosił o wprowadzenie do 
proponowanego porządku obrad projekty uchwał w  sprawie: 
1. zasad wynagradzania nauczycieli 
2. zasad udzielania stypendium uczniom. 
Za wnioskiem zgłoszonym przez radnego głosowało 15 radnych. 
Za przyjęciem porządku obrad po zmianach głosowało 15 radnych 
 
Pkt 3. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji. 
 
Uwag do protokółu nie wniesiono. Protokół z obrad XI zwyczajnej sesji rady gminy został przyjęty 
jednomyślnie – „za” głosowało 15 radnych.  
 
Pkt 4. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie  
międzysesyjnym. 

 
Informację  o  działaniach  podejmowanych  w okresie  międzysesyjnym tj. w okresie od 26 września 
do 24 października  bieżącego  roku  złożył  Przewodniczący Rady  Zdzisław Kłodnicki. 
Działania przedstawiają się następująco: 
- w dniu 27 września udział z panem wójtem  Jankowskim w spotkaniu z Marszałkiem Województwa 
Wielkopolskiego panem Markiem Woźniakiem na temat: Wielkopolski Regionalny Program Operacyjny 
na lata 2007 – 2013. Nowa perspektywa funduszy unijnych na lata 2007 – 2013. 
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W dyskusji poruszano problem cypla południowej wielkopolski – powiatu kępińskiego w świetle modernizacji 
„jedenastki” oraz „S-11” i magistrali kolejowej na Śląsk. Modernizacja „jedenastki” trwa, natomiast „S-11” i 
magistrala kolejowa to zadania do roku 2012. 
- w dniu 17 października  udział w czasie dyżuru w urzędzie Gminy w posiedzeniu komisji gospodarczej, na 
której omawiano inwestycje na rok  2008 do budżetu. W tym dniu spotkałem się z panem inspektorem NIK-u 
na temat kontroli zadania „Oczyszczalnia ścieków” realizacja i dokumentacja. Stwierdzić należy, że opinia 
pana Inspektora jest bardzo pozytywna na temat działania Urzędu Gminy w tym temacie. 
 
Pkt 5. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy między sesjami, zwłaszcza z wykonania uchwał. 
 
Sprawozdanie  z  działalności  wójta  Gminy  przedstawił  wójt  Witold  Jankowski, które stanowi  załącznik  
do niniejszego protokołu. 
 
Do sprawozdania radni mieli następujące pytania: 
 
Radny Zimoch Piotr zauważył, że poprzednia rada wielokrotnie zadawała pytanie, dlaczego wykonano 
kanalizacje tylko części Łęki, mimo, że  uchwała obejmowała całość. kanalizacji Łęki. Poprzedni Wójt nie 
udzielił odpowiedzi, może więc po kontroli NIK. rada dowie się dlaczego samowolnie wójt obciął to zadanie 
z dużą stratą i uszczerbkiem dla mieszkańców Gminy. 
 
Wójt Witold Jankowski odpowiedział, że wczoraj otrzymał protokół z kontroli i nie miał czasu się z nim 
zapoznać. Bardzo dogłębnie inspektor NIK badał całą procedurę, ale dopiero po przeczytaniu będzie się 
można odnieść do wyniku kontroli. Przeglądając dokumentację nie doszedłem do żadnej konkluzji, dlaczego 
tak się stało. 
 
Radny Zimoch Piotr stwierdził, że warto by było panu inspektorowi zadać to pytanie na etapie przeglądania, 
żeby ukierunkować temat. Ja nie sugeruje, że coś było nie tak do realizacji zadania, ale społeczeństwu 
należy  się odpowiedź na to pytanie. 
 
Wójt Jankowski Witold dodał, że inspektor bardzo skrupulatnie zbadał zadanie łącznie z wizytą na 
oczyszczalni. 
 
Przewodniczący Rady Zdzisław Kłodnicki  potwierdził, że bardzo dokładnie sprawdzał, ponieważ ma uwagę 
do urzędu Gminy, że gdzieś kawałek polbruku został źle położony. Należy poczekać na wnioski 
pokontrolne. 
 
Radny Rogalewski Henryk- stwierdził , że  z rozmów z mieszkańcami  Łęki Opatowskiej  wynika, że są  
dotknięci faktem pominięcia ich w kanalizacji, a gmina z tego tytułu poniosła straty, ponieważ rysunek był 
zrobiony na całość. 

Wójt Gminy Witold Jankowski powiedział, że na całość kanalizacji Łęki Opatowskiej były zrobione podkłady 
geodezyjne, które są ważne dwa lata. Projekt kanalizacji Łęka Opatowska jest przygotowywany. 

 
Pkt 6. Informacja o złożonych oświadczeniach majątkowych radnych oraz pracowników 
samorządowych. 
 
Przewodniczący Rady Zdzisław Kłodnicki przedstawił informacje o złożonych oświadczeniach majątkowych. 
Na wstępie odczytał pismo Wojewody Wielkopolskiego nr NK. V-0046-1008/07 z dnia 2007-10-12 
informujące o oświadczeniach majątkowych przewodniczącego rady Zdzisława Kłodnickiego oraz wójta 
Gminy Witolda Jankowskiego.( ksero pisma stanowi załącznik do niniejszego protokołu).; 
Następnie przedstawił informację o złożonych oświadczeniach majątkowych radnych Gminy, które stanowi 
załącznik do niniejszego protokołu.. 
          W tym punkcie wójt Witold Jankowski  złożył informacje o złożonych oświadczeniach majątkowych 
pracowników samorządowych, których obowiązek dotyczył. Informacja stanowi załącznik do niniejszego 
protokołu. 
 
Pkt 7 Stan realizacji inwestycji na rok 2007. 
 
Stan inwestycji na 24.10. 2007 rok w sposób skrótowy i przejrzysty  przedstawił wójt Witold Jankowski. 
 
I  Kanalizacja wsi Opatów 
- prace zgodnie z harmonogramem 
II Sala sportowa w Łęce Opatowskiej 
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- prace zgodnie z harmonogramem 
III Dokończenie budowy Strażnicy w Siemianicach (stan surowy), 
IV Częściowa kanalizacja ul. Polnej w Siemianicach + studzienki kanalizacyjne na posesjach mieszkańców, 
V Budowa drogi przy ul. Polnej w Siemianicach 
- po przetargu firma KPDM  Kępno– prace w m-cu listopadzie, 
VI Budowa drogi w Lipiu + przebudowa wodociągu 
- przetarg zostanie rozstrzygnięty 31.10.2007r., 
VII  Budowa drogi powiatowej Biedaszki – Piaski (Młynarka) 
- dofinansowanie 208.000 tys. z budżetu Gminy, 
VIII Przebudowa Skrzyżowania w Łęce Opatowskiej 
- dofinansowanie zadania w kwocie ok. 10.000 tys.,   
XI Projekt kanalizacji wsi Łęka Opatowska (pozostała część miejscowości) i Lipie 
- uzgodnienia z mieszkańcami, 
X Projekt modernizacji Stacji Uzdatniania wody w Opatowie 
- stacja tzw. bezobsługowa, 
- dwa etapy I do 31.12.br. drugi z pozwoleniem na budowę do 30.03.2008r., 
XI Koncepcja rewitalizacji „Starej Szkoły” w Łęce Opatowskiej 
- wstępna koncepcja 
- w przygotowaniu ostateczna koncepcja do uzgodnień (np. z konserwatorem zabytków), 
- projekt 30.03.2008r., 
XII Projekt rewitalizacji zabytkowego paku w Łęce Opatowskiej 
- oddanie projektu 31.10,2007r., 
XIII Remont Gminnego Centrum Informacji w Opatowie 
- nawa formuła funkcjonowania tego obiektu , 
XIV Przedłużenie wodociągu na osiedlu „Młodych” w Opatowie, 
Nie wyliczam szeregu mniej czy bardziej ważnych remontów np. sala w Biadaszkach, Piaskach  
Po wysłuchaniu sprawozdania radni mieli następujące pytania i uwagi: 

 
Radny Flaczyk Jerzy zapytał czy druga część chodnika przy nowym skrzyżowaniu zostanie zrobiona, czy 
będzie to element dekoracyjny piaskowy? 
Druga sprawa dot wyasfaltowania odcinka drogi w miejscowości Lipie, która została zaakceptowana na 
komisji, natomiast teraz okazuje się, że również ma być modernizacja sieci wodociągowej, i słyszy, że jest 
projekt kanalizacji Łęki i Lipia. Nic się nie mówi, czy wyprzedzając fakty tak jak w Siemianicach , robi się 
nitkę kanalizacji w Lipiu , czy za rok wywracamy wszystko do góry nogami. Na czym polega wymiana sieci 
wodociągowej , dla mnie jest to zaskoczenie. 
 
Radna Skotnik Elżbieta - ze sprawozdania wynika, że  jest robiona dokumentacja na kanalizację Łęki i Lipia,  
a co z Siemianicami i Szalonką. W budżecie były zagwarantowane pieniądze na ten cel. 
 
O godz. 13:00 na salę obrad dotarł radny powiatowy Marek Kowalski. 
 
Radny Zimoch Piotr odniósł się do inwestycji drogowych zrealizowanych na terenie Gminy, ponieważ dwa 
lata zajęło  radnemu deptanie ścieżek za drogą Biadaszki – Piaski w związku z czym proponuje aby wójt i 
rada podziękowała za realizacje drogi, która na nasze warunki jest zrobiona profesjonalnie. Radny cieszy 
się, że jest zrobiona w całości, mimo, że straszono nas iż będzie w części. Chodzi o przełamywanie lodów i 
zachęcenie do dalszej pracy. Radny poprosił radnego powiatowego Marka Kowalskiego, którego często 
prosił o wsparcie w sprawie drogi, o podziękowanie Staroście na sesji rady  powiatu. 
 
Przewodniczący Rady Zdzisław Kłodnicki powitał radnego powiatowego Marka Kowalskiego i poinformował, 
radnego Zimocha, że taki wniosek na poprzedniej sesji złożył radny Flaczyk. Sprawa zostanie zrealizowana 
poprzez zaproszenie na sesję pana Starostę i panią dyrektor Powiatowego Zarządu Dróg Bożenę Dziergwa 
i oficjalnie podziękujemy. 
 
Radny Kurek Marian poruszył ponownie sprawę dziur za nowo wybudowanym skrzyżowaniem w Łęce 
Opatowskiej, które nie zostały załatane. Druga dziura jest po lewej stronie za skrzyżowaniem w kierunku 
Rakowa, a poza tym została hałda gałęzi za skrzyżowaniem, co świadczy  o niezbyt dobrym porządku na 
naszym terenie.. 
 
Radny Rogalewski Henryk stwierdził, że jest przewodniczącym komisji gospodarczej i zarówno on jak  
i członkowie komisji,  nic nie wiedział na temat inwestycji w Lipiu. Komisja w ostatnich dniach miała 
posiedzenie i jest zasadne aby ta sprawa na komisji przeszła, inaczej nie widzę celu działania komisji. 
 
Wójt Jankowski Witold odpowiedział, że jeśli chodzi o sieć wodociągową, to jest to bardzo krótki odcinek 
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 i chce go zrobić przed zrobieniem drogi.  Do  ostatniego  budynku  woda doprowadzona jest wężem 
 i środkiem drogi. Chcemy to zrobić rurami o przekroju 90 cm. Jeśli chodzi o kanalizację, to spokojnie 
zmieści się kanalizacja. 
Jeśli chodzi o chodnik w Łęce, to  jest nie  dokończony, ponieważ część gruntu jest nowego właściciela, 
który nabył nieruchomość i nie wyraża zgody aby na jego części położyć chodnik. Chodnik leży w części 
pasa drogowego i Starostwo Powiatowe powinno wystąpić o ponowne ustalenie granic, lub ewentualnie 
porozumieć się z właścicielem. Rozmawiałem z właścicielem te ten temat i była zgoda, do momentu kiedy 
chciałem sformalizować ją na piśmie. Zarządowi dróg sprawa jest znana. 
Radna Skotnik Elżbieta pytała o projekt kanalizacji w Siemianicach. W tym roku zaplanowano wykonanie 
projektów na resztę kanalizacji w Łęce oraz kanalizację w Siemianicach. Środków pieniężnych 
przeznaczonych na ten cel starczyło tylko na projekt Łęki. Projekt Siemianic musimy przesunąć na drugi 
rok.  
Odpowiadający radnemu Zimochowi to podziękowania Staroście za wykonanie drogi Biadaszki – Piaski 
zostały złożone. Ma być oficjalne otwarcie drogi i wtedy będzie czas na podziękowania. 
Odpowiedź dla radnego  Kurka -  rozmawiałem z Zarządem Dróg w sprawie dziur jeśli w najbliższym czasie 
tego nie zrobią, własnymi środkami załatamy dziury, natomiast gałęzie są nasze. Gałęzi nie powinno się 
wypalać. 
 
Radny Stryczek Janusz powiedział, że bardzo słuszne rozwiązanie odnośnie kanalizacji i wodociągu w 
Lipiu. Radny  potwierdził fakt trudności w załatwieniu czegokolwiek właściciela posesji po państwie Muller. 
 
Radny Zimoch Piotr podpowiedział, że  słyszy  o otwarciu drogi w Biadaszkach, ale była Biesiada w 
Siemianicach, może trzeba było 1 godzinkę przed biesiadą zrobić otwarcie  połączyć i było by dwa w 
jednym. 
 
Przewodniczący Rady  Zdzisław Kłodnicki odpowiedział, że podziękowanie będą nawet na piśmie. 
 
Radny Powiatowy Kowalski Marek dodał, że pozwolił sobie na sesji podziękować Panu Staroście. Droga 
została wykonana po wielkich bojach na komisjach rady.  Decyzja o wykonaniu całego odcinka zapadła w 
ostatniej chwili, ponieważ wykonawca zgodził się na zapłatę części pieniędzy w przyszłym roku. 
Cały czas udowadniałem radnym i Staroście , że budowanie odcinka drogi bez utwardzenia kawałka jest 
bez sensu. Starosta podjął ostatecznie decyzje o wykonaniu całej drogi.  
 
Przewodniczący Rady Zdzisław Kłodnicki podziękował radnemu powiatowemu o trzymaniu ręki na pulsie. 
Przewodniczący odpowiedział  przewodniczącemu komisji gospodarczej radnemu Rogalewskiemu, że jak 
jest zadanie kanalizacja Łęki Opatowskiej to zawsze było dokładane Lipie i Rachel i dziwi się, że nie słyszał 
o tym zadaniu. 
 
Pkt 8. Podjęcie uchwał w sprawie: 
 
Projekt uchwały Nr XII /55/ 2007 w sprawie wyboru ławnika do Sądu Rejonowego w Kępnie do 
orzekania w sprawach z zakresu prawa pracy na kadencję 2008 – 2011. 
 
Przewodniczący Rady poinformował radnych, że do 30 czerwca b.r. można było składać kandydatury na 
ławników. Wpłynął jeden wniosek, ze Stowarzyszenia Inżynierów i Techników Leśnictwa i Drzewnictwa z 
Zarządem Oddziału w Kaliszu, który zgłosił na ławnika  Pana Krzysztofa Durczaka zam. w Siemianicach  
Następnie przeczytał opinię zespołu opiniującego kandydatów na łaników. 
 
Radny Flaczyk spytał czy z naszej Gminy miała być tylko jedna osoba ponieważ w poprzedniej kadencji 
wybierano dwóch  ławników. 
 
Sekretarz Balcerek Waldemar wyjaśnił, że wybieramy tylko jednego ławnika do orzekania w zakresie prawa 
pracy. Sąd nie ma potrzeby ławnika  do orzekania w zakresie prawa karnego. 
 

W związku z tym, że wybór ławnika odbywa się w głosowaniu tajnym podano kandydatury do komisji 
skrutacyjnej w osobach: radnego Janusza Stryczka,  Marcina Jeziornego oraz radnego Grzegorza 
Adamskiego. Kandydaci wyrazili zgodę. 
Przegłosowano proponowany skład komisji skrutacyjnej.  13 radnych głosowało za, przeciw nie było, 
wstrzymało się 2 radnych (Jeziorny M., Adamski G.)  
Komisja ukonstytuowała się następująco: Przewodniczący Janusz Stryczek, członkowie Marcin Jeziorny 
i Grzegorz Adamski. 
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Komisja skrutacyjna rozdała kartki do głosowania informując o zasadach głosowania. 
Po przeliczeniu głosów komisja  policzyła głosy i odczytała protokół. W wyniku tajnego głosowania za  
kandydaturą Pana Durczaka Krzysztofa głosowało 12 radnych, przeciw 3 radnych. 
Po odczytaniu uchwały Rada Gminy przyjęła 15 głosami „za” (jednogłośnie) uchwałę Nr  XII /55/ 2007 w 
sprawie wyboru ławnika do Sądu Rejonowego w Kępnie do orzekania w sprawach z zakresu prawa 
pracy na kadencję 2008 – 2011. 

 
Projekt uchwały Nr XII /56/ 2007 w sprawie zamiany nieruchomości. 
Wójt Gminy Witold Jankowski poinformował, że Gmina  Łęka  Opatowska  zamierza  zamienić  działki  
stanowiące własność Gminy na  działki  osób prywatnych( P. Skiba Ignacy, Grażyna). .Zamiana  spowoduje  
usytuowanie  nieruchomości  Gminy za  budynkiem OSP  w  Piaskach. co pozwoli  zmienić lokalizację  
boiska  sportowego w Piaskach. Boisko to będzie miało zaplecze sanitarne w budynku OSP oraz parking. 
 
Po odczytaniu uchwały Rada Gminy przyjęła 15 głosami „za” (jednogłośnie)  uchwałę Nr XII /56/ 2007 
w sprawie zamiany nieruchomości. 
 
Projekt uchwały Nr XII/ 57/ 2007 w sprawie powołania Komisji Mieszkaniowej i Pomocy Społecznej. 
 
Wójt Gminy Witold Jankowski wyjaśnił, ze rada Gminy zobligowana jest do podjęcia uchwały powołującej 
stosowną komisje do przydziału lokali mieszkalnych wchodzących w skład zasobu komunalnego Gminy. Są 
złożone podania o przydział lokali mieszkalnych będących w zasobach Gminy i komisja jest niezbędna do 
ich zaopiniowania. Proponowany  skład komisji przez  wójta to: Leszek Zalewski, Anna Woźnica, Ewa 
Kosińska, Aniela Lipińska, Jerzy Flaczyk, Tomasz Jerczyński.. 
 
Radny Zalewski Leszek stwierdził, że czuje się zaszczycony znajdując się w propozycji wójta, nigdy nie 
wymiguje się od pracy, ale ma prośbę, żeby go nie zaskakiwać. Chodzi o to aby ktoś był uprzejmy zapytać 
go wcześniej, a nie dowiaduje się otrzymując projekt uchwały. Nie wie jak odbiorą to  inni członkowie, i czy 
życzą sobie jego osobę na  przewodniczącego komisji. 
 
Radny Zimoch Piotr dodał, że w dobrym zwyczaju było by, żeby takie rzeczy były realizowane w sposób 
przejrzysty. Jeżeli radny ma uczestniczyć w  jakiejś komisji winno to być suwerennie na radzie 
podejmowane, prezentowane do akceptacji.. Na przyszłość proszę zostawiać kompetencje radzie., a nie 
decydowanie kto, gdzie i kiedy. 
 
Przewodniczący Rady Zdzisław Kłodnicki dodał, że nie jest to komisja przy radzie, to komisja, którą 
powołuje pan wójt do załatwiania spraw urzędowych.  Przewodniczący myślał, że .projekt, który został 
przedstawiony jest uzgodniony z osobami proponowanymi do komisji.  
Nie widzę natomiast  potrzeby konsultacji  pana wójta z radą, jest to komisja do współpracy z nim. Pytam 
czy proponowani radni wyrażają zgodę  
 
Radny Zalewski Leszek odpowiedział, że nie mówił, że nie wyraża zgody i zgadza się na pracę w komisji, 
ale ma wątpliwości czy reszta sobie życzy aby był przewodniczącym tej komisji, przez grzeczność wypadało 
by spytać. Czuje się w  tej sytuacji niezręcznie. 
 
Wójt Gminy przeprosił za niezręczność, i stwierdził, że  sam jest zaskoczony zapisami w projekcie  uchwały. 
 
Po odczytaniu uchwały Rada Gminy przyjęła 15 głosami „za” uchwałę Nr XII /57/ 2007 w sprawie  
powołania Komisji Mieszkaniowej i Pomocy Społecznej. 
 
Projekt uchwały Nr XII/ 58/ 2007 w sprawie zasad wynagradzania nauczycieli, ustalenia regulaminu 
określającego wysokość oraz szczegółowe warunki przyznawania nauczycielom dodatków: 
motywacyjnego i funkcyjnego, za wysługę lat, za warunki pracy, sposobu obliczania wynagrodzenia 
za godziny ponadwymiarowe oraz za godziny zastępstw doraźnych oraz innych świadczeń 
wynikających ze stosunku pracy. 
 
Przewodniczący Komisji Oświaty, Zdrowia, Kultury i Sportu Marcin Jeziorny poinformował radnych, że 
regulamin wynagradzania nauczycieli podejmowany jest co roku. Członkowie komisji na wspólnym 
posiedzeniu wraz z dyrektorami szkół oraz przedstawicielami ZNP uzgodnili propozycje. projektu uchwały, 
wprowadzając zmiany dotyczące następujących dodatków: 
-  wysokości dodatku motywacyjnego podniesiono  z 6% do 7%, dla dyrektorów szkół z 30 na 35%, 
-ustala się dodatek motywacyjny dla nauczyciela do 25% wynagrodzenia zasadniczego, 
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- dodatek funkcyjny dla nauczyciela w zespole szkół podwyższyć  z 50 do 80,00, w gimnazjum do 100, dla 
opiekuna stażu do 100 złotych, 
- dodatek za warunki pracy, w klasach łączonych z 5% do 10 % wynagrodzenia zasadniczego 1 
To są wszystkie zmiany za którymi w parze  idą sprawy finansowe. 
Naniesiono poprawki formalne w rozdziale VII wynikające z zapisów ustawowych. 
Regulamin winien być uzgodniony z komisją oświaty, zdrowia, kultury i sportu i planowania i budżetu oraz 
uzgodniony ze Związkiem Nauczycielstwa Polskiego. 
ZNP Zarząd Oddziału Międzygminnego z siedzibą w Rychtalu przysłał pozytywną opinię 
 
Radny Flaczyk Jerzy jako przewodniczący komisji planowania i budżetu powiedział, że komisja zapoznała 
się na swoim posiedzeniu, w dniu dzisiejszym, z dwoma projektami uchwał tj. w sprawie wynagradzania 
nauczycieli oraz zasad udzielania stypendiów naukowych. Opinia komisji jest pozytywna. 
 
Radny Zimoch Piotr  powiedział, że stara  się  by budżet był zrównoważony i stąd na komisji budżetowej 
poprosił o wyliczenie, ile z budżetu Gminy dopłacamy do oświaty. Analizując budżety poprzednie była to 
kwota około 320 tyś. złotych. W roku obecnym dokładamy do oświaty 1,5 mln złotych.  
 
Po odczytaniu uchwały Rada Gminy przyjęła 15 głosami „za” uchwałę Nr XII/ 58/ 2007 w sprawie zasad 
wynagradzania nauczycieli, ustalenia regulaminu określającego wysokość oraz szczegółowe 
warunki przyznawania nauczycielom dodatków: motywacyjnego i funkcyjnego, za wysługę lat, za 
warunki pracy, sposobu obliczania wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe oraz za godziny 
zastępstw doraźnych oraz innych świadczeń wynikających ze stosunku pracy. 
 
Projekt uchwały Nr XII/59/2007 w sprawie zasad udzielania stypendiów naukowych, przedmiotowych, 
artystycznych i sportowych dla uczniów. 
 
Przewodniczący Komisji Oświaty, Zdrowia Kultury i Sportu Jeziorny Marcin  przedstawił zasady udzielania 
stypendiów, które zostały ustalone na komisji, a stanowią załącznik nr 1 do uchwały. 
 
Wójt  Witold Jankowski  poprosił radnych o zastanowienie, czy w zasadach określać rok szkolny 2007/2008, 
ponieważ co roku będzie musiała być podejmowana uchwała. 
 
Radny Zalewski Leszek zapytał, czy w przypadku podniesienia wysokości stypendium, trzeba będzie 
podejmować nową uchwałę? 
 
Odp. tak. 
 
Radny Stryczek Janusz złożył wniosek, aby wysokość stypendium wynosiła 70 złotych, a nie jak w 
propozycji 50 złotych. O ile dobrze radny pamięta przedtem 50 złotych było na pół roku, teraz na cały rok. 
 
Radny Rogalewski Henryk dopowiedział, że zwiększono uprawnienia do trzech możliwości  otrzymania 
stypendium. Przy zdolnych uczniach stypendium się skumuluje, a to wiąże się z pieniędzmi. Są Gminy, 
które nie wypłacają takich stypendiów. Podjęcie uchwały proponuje się na rok, aby zobaczyć co z tego 
wyjdzie i jakie to będą pieniądze. 
 
Radny Jeziorny Marcin dodał, że  założenie było takie, iż .przyjmując uchwałę na rok zobaczymy co z tego 
wyjdzie  i jakie pociągnie skutki finansowe, o czym mówił przedmówca. 
 
Po wysłuchaniu wszystkich głosów Przewodniczący Rady stwierdził, że są dwa wnioski: 

1. komisji oświaty, zdrowia, kultury i sportu, gdzie w przedstawionym projekcie uchwały  wysokość 
stypendium ma wynosić 50 złotych, 

2. wniosek  zgłoszony przez radnego Stryczka Janusza w sprawie podwyższenia kwoty  stypendium 
do wysokości  70 złotych. 

Wobec powyższego Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie wniosek najdalej idący czyli wniosek 
radnego Stryczka o podniesienie kwoty stypendium do 70 złotych: za głosowało 3 radnych, przeciw 8 
radnych, wstrzymało się 4 radnych.  
 
Po odczytaniu uchwały Rada Gminy przyjęła 14 głosami „za” i 1 wstrzymującym  uchwałę Nr 
XII/59/2007  w  sprawie  zasad  udzielania  stypendiów  naukowych, przedmiotowych, artystycznych  
i sportowych dla uczniów. 
 
Po tym głosowaniu Przewodniczący Rady ogłosił o godz. 14:25  dziesięciominutową przerwę. 
Po przerwie wznowiono obrady i przystąpiono do kolejnego porządku obrad. 
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Pkt 9. Wyrażenie opinii o projekcie planu ochrony rezerwatu przyrody „ Stara Buczyna w Rakowie”. 
 
Radni po zapoznaniu się z projektem Zarządzenia Wojewody w sprawie planu ochrony rezerwatu przyrody 
„Stara Buczyna w Rakowie „pozytywnie zaopiniowali  projekt  planu ochrony rezerwatu przyrody  „ Stara 
Buczyna  w Rakowie”, położonego na terenie Leśnego Zakładu Doświadczalnego w Siemianicach. 
 
Radny Flaczyk Jerzy powiedział, że w złączniku nr 1 zagrożenia zewnętrzne jest napisane, …. ustawienie 
barier ograniczających możliwość poruszania się pojazdami mechanicznymi poza wyznaczona drogą. 
Pytanie czy nie będzie to kolidowało z dojazdem do łąk, czy pół, jaki ma to charakter ograniczenia. w 
związku z tym nie będzie problemu przejazdu. 
 
Sołtys z Marianki Siemieńskiej Grzesiak Jerzy stwierdził, że dojazd do łąk i pól jest z innej strony, nie będzie 
dojazdu przez las.. 
 
Opinię podjęto w  głosowaniu - „za” pozytywną opinią głosowało 15 radnych 
 
Pkt 10. Wyrażenie opinii w sprawie dofinansowania drogi ze środków Funduszu Ochrony Gruntów 
Rolnych. 
 
W tym punkcie Radny Rogalewski Henryk przewodniczący komisji gospodarczej poinformował radnych, że 
komisja gospodarcza na swoim posiedzeniu przedyskutowała sprawę wytypowania dróg do Urzędu 
Marszałkowskiego w celu dofinansowania ich budowy. Komisja wytypowała drogi dojazdowe do pól Łęka 
Opatowska ul. Słoneczna),  Raków ( koło pana Nawrota), Trzebień tzw. parcele  z Funduszu Ochrony 
Gruntów Rolnych  w 2008 roku. 
Za taką kolejnością  realizacji na 10 członków komisji „za” głosowało  9  członków. 
 
Radny Flaczyk Jerzy stwierdził, że nie neguje postanowienia komisji gospodarczej, ale czy  komisja wzięła  
pod  uwagę wnioski sołtysów, radnych, organizacji, które po konsultacji ze społeczeństwem miały 
czasookres na ich  złożone. Czy te wnioski zostały odczytane i z tej grupy wybrano te trzy. Dobrze by było 
wysłuchać, które drogi zostały zgłoszone, a które wytypowane do realizacji. Chodzi o to czy, moja 
propozycja została przedstawiona, czy tylko at hok. 
 
Radny Rogalewski Henryk odczytał złożone  wnioski na budowę dróg: Opatów ul. Szpot, Trzebień parcele, 
budowa drogi do boiska i szkoły w Łęce Opatowskiej, droga Marianka Siemieńska – Janówka, droga do pól 
w Lipiu, przygotowanie prac do realizacji drogi Słupia –Raków (droga powiatowa), droga w Rakowie. 
 
Radny Flaczyk Jerzy stwierdził, że jest mu przykro bo w jego propozycji na piśmie zgłosił  drogę w Szalonce 
koło Pana Lemanika. Nie chodzi o to, ze ma  być  robiona, ale po co składam wniosek do budżetu, który nie 
jest rozpatrzony. 
 
Radny Zimoch Piotr dodał, że wnioskował o drogę Słoneczną i  Skośną.w Łęce. 
 
Przewodniczący Rady wtrącił, że na komisji gospodarczej, z tego co pamięta,  wszystkie wnioski były 
czytane. 
  
Radny Rogalewski Henryk dodał, że ma przed sobą te wszystkie  wnioski i na komisji były przedstawiane. 
 
Wójt  Gminy  Witold  Jankowski  wyjaśnił,  że  wcześniej  została  opiniowana  droga na Szpot w Opatowie  
i opinia na ta drogę jest u Marszałka Województwa. Ponownie opinii na drogę w Opatowie ul. Szpot nie 
musimy podejmować. 
 
Radny Kurek Marian dodał, że na komisji rozpatrywano drogi pod względem renowacji i inwestycji ponieważ 
wiadomo, że inwestycja wymaga więcej pieniędzy. 
 
Radny Zalewski Leszek poprosił o przeczytanie jeszcze raz kolejności wytypowanych dróg. 
 
Po wyjaśnieniu wszelkich wątpliwości Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie opinię proponującą  
budowę dróg dojazdowych  do pól w obrębach geodezyjnych Łęka Opatowska, Raków, Trzebień z 
Funduszu Ochrony Gruntów Rolnych  w 2008 roku. 
Za  głosowało 15 radnych (jednogłośnie). 
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Pkt 11.Interpelacje i zapytania radnych. 
 
Interpelacje złożył radny Janusz Stryczek w sprawie zebrania poboczy w miejscowości Zmyślona Słupska 
oraz oznakowania właściwego tej Miejscowości. Tablica przy zjeździe w Piaskach nosi nazwę Zmyślona. . 
 
Pkt 12. Odpowiedzi na interpelacje złożone na poprzedniej sesji. 
 
Odpowiedzi na interpelacje otrzymali radny Zimoch Piotr, Grzegorz Adamski .i stanowią załącznik do 
niniejszego protokołu. 
 
Wójt przypomniał radnym że zgodnie  z § 40, pkt  2  statutu Gminy interpelacje dotyczą spraw gminnej 
wspólnoty o zasadniczym charakterze. 
 
Pkt 13. Wolne głosy i wnioski. 
 
W tym punkcie jako pierwszy głos zabrał radny Flaczyk Jerzy, który poprosił o wycięcie pniaków na ul. 
Akacjowej w Łęce Opatowskiej, oraz zwrócenie uwagi na rów między drogą powiatową, a budującym się 
obiektem handlowym, gdzie został położony krawężnik. Niech przyjdą liście, śnieg, można urwać  koło, albo 
jeszcze coś gorszego się stanie. Trzy lata temu rejon dróg sprzedał drzewo zainteresowanemu, którego 
obowiązkiem pewnie było usunięcie pni i do dziś nie  jest to zrobione. 
 
Wójt Gminy powiedział, że osobiście rozmawiał z Panią dyrektor Zarządu Powiatowego Dróg w Kępnie  
i obiecała, że pnie zostaną usunięte. Próbowaliśmy  wykonać to swoimi siłami, ale brak jest sprzętu. 
 
Radny Stryczek Janusz zwrócił się z pytaniem do pana sekretarza, ponieważ jakiś czas temu pytał się o 
znaki drogowe w naszej gminie. Co do tej pory zostało zrobione, chodzi o znaki z nazwami miejscowości 
miedzy Kuźnicą, a Lipiem, znaki informujące  i ostrzegawcze.. 
 
Kierownik Referatu Tomasz Jerczyński odpowiedział, że znaki są zakupione, leżą w piwnicy ponieważ nie 
ma możliwości wysłania pracowników do ich zamontowania. 
 
Radny Zalewski Leszek poruszył sprawę stypendiów dla dzieci, które nie zostały wypłacone jeszcze za ten 
rok i pytał kiedy zostaną wypłacone zaległe stypendia? 
 
Wójt Gminy Jankowski Witold odpowiedział, że wypłata wiąże z odpowiednimi przesunięciami w budżecie., 
W najbliższym  czasie stypendia zostaną wypłacone. 
 
Radny Stryczek Janusz spytał, co z projektem uchwały odnośnie ulg  podatkowych dla nowo 
wybudowanych budynków  dla przedsiębiorców. Temat ciągnie się już od roku czasu, w ostatniego 
protokołu  z sesji temat też został poruszony. Radny prosi radcę prawnego o przygotowanie projektu, bo od 
roku czasu słyszymy tylko, dobrze, a w temacie nic się nie dzieje. 
 
Sekretarz Balcerek Waldemar wyjaśnił, że jeśli zostaje przyjęta uchwała o ulgach, zostaje automatycznie 
obcięta subwencja z budżetu państwa. Jest to realne niebezpieczeństwo przyjęcia uchwały. 
 
Radna Skotnik Elżbieta przypomniała, że na ostatniej sesji zgłaszała naprawę chodnika Granice 
Siemianice, który naprawdę jest w coraz gorszym stanie, a dzieci jeżdżą nim do szkoły. Radna 
podziękowała wszystkim za przybycie na biesiadę w Siemianicach oraz panu Mariuszowi Chocajowi, który 
świetnie przygotował pozostałą część uroczystości. 
 
Radny Flaczyk Jerzy zapytał Przewodniczącego Rady co z jego wnioskiem o zapraszanie na obrady sesji  
przedstawicieli policji.  Skoro nam mają pomagać w bezpieczeństwie i porządku obywateli od czasu do 
czasu powinni się pokazać, zbliża się okres jesienno zimowych, na 10 rowerzystów 8 jest nieoświetlonych. 
 
Przewodniczący Rady Zdzisław Kłodnicki powiedział, że rozmowa była podwójna. Wójt rozmawiał z 
Komendantem Powiatowym Policji w Kępnie, a jego osoba osobiście na korytarzu i komendant stwierdził, 
że nie ma przeszkód udziału policjantów w sesji.. Zaproszenie na sesje zostało wysłane. 
 
Radny Zimoch Piotr przypomniał, że uchwała o ulgach w podatkach funkcjonowała w tej gminie, której 
byłem autorem i zwolennikiem i też pan wójt straszył, że subwencja będzie zabrana. Naturalne jest, że 
subwencja przychodzi cyrko, czasem nam zabierają, potem nam dają. W Polsce są strefy ekonomiczne, są 
duże ulgi w tych strefach  i jakoś te tereny funkcjonują. Radny zaproponował przerobienie tematu ulg do 
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końca. Przecież to już funkcjonowało. Jeżeli faktycznie okaże się, że po wprowadzeniu ulg, będzie 
niekorzystne dla Gminy ze względu na subwencję, możemy się wycofać. z tego pomysłu. Będą to konkretne 
argumenty. 
 
Wójt Gminy Jankowski Witold powiedział, że jeżeli są maksymalne stawki podatku regulowane przez 
odpowiedniego ministra i rada obniża te stawki, podaję się kwotę obniżenia i wtedy subwencja jest niższa. 
Z tego należy zdawać sobie sprawę, takie są przepisy,. 
 
Radny Jeziorny Marcin stwierdził, że w temacie wprowadzenia ulg podatkowych dla nowo powstałych firm 
należy przeprowadzić chłodną kalkulację i pokazać czarno na białym jak to będzie wyglądało. Musimy wziąć 
pod uwagę na jak długo będzie zaproponowana ulga, bo w przyszłości będziemy czerpać z tego korzyść w 
formie podatków. 
 
Przewodniczący Rady Zdzisław Kłodnicki stwierdził, że chyba  wójt z pracownikami przeprowadzi 
kalkulację, żeby mieć jasną sytuację, czy wprowadzenie ulg się opłaci. 
 
Sołtys wsi Łęka Opatowska Gąszczak Dariusz spytał kto powinien sprzątać plakaty wyborcze. 
 
Przewodniczący Rady Zdzisław Kłodnicki odpowiedział: powinny sprzątnąć komitety wyborcze 
poszczególnych partii i mają na to 30 dni czasu. 
 
Sołtys wsi Raków Piszczałka Tomasz powiedział, że na dzisiejszej sesji poruszyła go sprawa przyjęcia 
uchwały w sprawie stypendiów dla uczniów. Zapytał Przewodniczącego komisji oświaty jaki był cel podjęcia 
tej uchwały. Czy radny zdaje sobie sprawę  ile czasu trzeba poświęcić, aby uzyskać  średnią 5,2. Ile czasu 
muszą dzieci siedzieć przed internetem, biegać, ćwiczyć aby osiągnąć taką średnią. Czy pan wie ile 
kosztuje miesięczny dostęp do internetu. Jako ojciec dwójki dzieci chcę powiedzieć, że osiąganie wyników 
nie polega tylko na podwyższaniu pensji nauczycielom. Wydaje się, że kwota stypendium 50 złotych w 
dzisiejszych realiach się mija. Jak można powiedzieć dziecku  po roku ciężkiej pracy, masz tutaj 50 złotych.. 
Cieszę się, że inicjatywa. jest, ale proszę w przyszłości mieć na myśli, że są to dziesiątki godzin pracy 
dzieci. W tej chwili nie ma pań dyrektorek, usłyszały to co chciały o swoich wynagrodzeniach i poszły, a ile 
jest takich dzieci, które kwalifikują się do stypendium. To mnie jako rodzica bulwersuje. .Wiem, że trudno 
określić ile dzieci zajmie 1,2,3 miejsce ale jest kadra nauczycielska, która wie ile  takich dzieci jest. 
 
Wójt Gminy Jankowski Witold stwierdził, że też ma dzieci i jest zupełnym nieporozumienie to co mówi Pan 
Piszczałka. 
Dzieci się nie uczą i nie powinny uczyć dlatego, że dostaną 50, 100, 200 czy 1,000 złotych i jest to sprawa 
zasadnicza. Jeżeli stypendiów by nie było, dzieci też będą się musiały uczyć. Nam chodziło o to aby w 
sposób szczególny podkreślić, że dzieci są wyróżnione, ale nie co do wysokości kwoty. Kwota jest 
drugorzędną kwestią, chodzi aby pokazać, że są takie dzieci, które się dobrze uczą lub osiągają sukcesy w 
sporcie. Chodzi o podkreślenie, że warto się uczyć. Wójt stwierdził że trudno mu polemizować, bo nie 
rozumie przedmiotu sprawy. 
 
Radny Jeziorny Marcin  dodał, że jest mu niezmiernie przykro, że z ust Pana Piszczałki padła taka 
wypowiedź. Wydawało by się, że podjęliśmy pewną decyzję, ponieważ jak tylko zostałem radnym mówi się 
o stypendiach. Nie zostały wypłacone stypendia za poprzedni rok szkolny, gdzie my nie byliśmy radnymi a 
wójt wójtem. Po to została przyjęta uchwała, aby kwestię stypendiów uregulować aby nie dochodziło do 
nieporozumień. Być może 50 złotych to nie dużo  ale przykro jest, że jakąkolwiek kwotę nazywa się  kpiną. 
My wychodzimy z symboliczną gratyfikacją dla wybitnych uczniów. Doskonale wiem ile kosztuje Internet, 
doskonale wiem ile kosztuje wychowanie dziecka, bo mam ich trójkę, wiem ile kosztuje praca tych dzieci 
aby odnosiły sukces w szkole. Proponując podjęcie tej uchwały jako radny patrzę z dwóch stron, ze strony 
przewodniczącego komisji oświaty, chcąc aby działka oświaty funkcjonowała  dobrze i ze strony radnego, 
patrząc przez pryzmat możliwości finansowych. Możemy ustalić 1000 złotych stypendium na koniec roku, 
ale kto to zrealizuje?. Zgodzę się z wójtem, że ta dyskusja jest kompletnym nieporozumieniem. 
 
Radny Rogalwski Henryk powiedział, że  projekt uchwały był konsultowany z paniami dyrektorami szkół na 
komisji budżetowej.. Zadałem pytanie podstawowe jakie to będą koszty, ponieważ  padła propozycja 
podniesienia stypendium z 50 do 100 złotych. Przekazano nam, że na  chwilę obecną  jest to duża ilość 
dzieci, co daje  dosyć duże pieniądze. Jeżeli będzie możliwość  stypendia będą podwyższone. Wszystko 
zależy od budżetu. 
 
Radny Zimoch Piotr stwierdził, że doleje oliwy do ognia. Nie dziwi się panu Piszczałce. Stypendia były 
wprowadzone w poprzedniej kadencji i mimo, że opór ze strony pana wójta był duży. Stypendia były 
przyznawane po 100 złotych i okazało się, że pieniędzy wystarczyło. 
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Wszystko drożeje, zmienia się, zmienialiśmy regulamin wynagradzania nauczycieli, gdzie wprowadzono 
podwyżki. Jest to trochę policzek ponieważ proponuje się wysokość stypendium w kwocie 50 złotych, a było 
100 złotych. Pokornie powinniśmy się wsłuchać w głos społeczeństwa. Wiem, że będę źle spostrzegany, bo 
lobby oświatowe ma w kręgach mocną pozycją. Budżet oświaty kosztuje nas naprawdę ciężkie pieniądze. 
Proszę przypatrzeć się budżetom w innych gminach. 
 
Wójt wtrącił, że każda gmina dokłada do oświaty. 
 
Radny Kopis Adam powiedział, że radny Zimoch jest w błędzie, bo stypendia rozpoczął Pan Marek Kowalski 
działając w Akcji Katolickiej, natomiast Urząd Gminy wszedł we współpracę. Wczoraj doszliśmy do 
konsensusu, bo prawda jest taka, że nie było by osiągnięć sportowych gdyby gmina nie finansowała 
wyjazdów na zawody sportowe. Stypendia są przyznane w trzech rodzajach i zazwyczaj się one łącza, więc 
w praktyce będzie tak, że jeden uczeń może dostać nawet 150 złotych. Przy tych zasadach naprawdę 
dziecko zostanie uhonorowane, dlatego na tą propozycję się zgodziłem. 
 
Wójt Gminy Jankowski Witold dodał, że  nie jest to rekompensata poniesionych kosztów na naukę, jest to 
zupełnie inny wymiar. 
 
Przewodniczący Rady Kłodnicki Zdzisław poprosił pana Piszczałkę, żeby nie wyszedł z przekonaniem z 
posiedzenia sesji, że rada nie chce. Żeby wyszedł z przekonaniem , że rada co może to zrobi. Bo jeśli 
rozpatrzymy problemy oświaty, dróg, kanalizacji w gminie to dojdziemy do jakiegoś stanowiska. 
Chodzi o uznanie tego dziecka i o zachętę, żeby być lepszym. 
 
Sołtys wsi Trzebień Gąszczak Marian zapytał, czy w gminie mamy za dużo znaków drogowych ponieważ na 
drodze do pana Noculaka  postawiono znak ograniczający jazdę do 40 km na godzinę i sołtys nie wie 
czemu to ma służyć. Druga sprawa to ziemia sołecka, która zawsze należała do wioski i nigdy nie podlegała 
przetargom. Należała się sołtysowi z ramienia sprawowania funkcji i sołtys płacił dzierżawę do urzędu 
Gminy bez żadnych przetargów. Jeżeli sołtys nie chciał ziemi, wtedy gmina wystawiała ziemie sołecką na 
przetarg. 
 
Wójt Gminy Jankowski Witold odpowiedział, że na ziemię sołecką muszą odbyć się przetargi. 
 
Przewodniczący Rady – pan sołtys powinien wiedzieć, że część mieszkańców sołectwa chciała mieć 
postawiony znak, albo próg zwalniający. ze względu na niesamowite wariacje. 
 
Sołtys Gąszczak dodał, że nie rozumie czemu służy znak, w polach ograniczenie do 40, a przez wioskę bez 
ograniczenia. 
 
Sołtys Piszczałka Tomasz powiedział, że ostatnią rzeczą jaką chciał, to wywołać tak agresywną dyskusję. 
Żadnego z panów nie chciałem swoją wypowiedzią dotknąć. Pana przewodniczącego komisji znam nie od 
dziś, i wiem ile trzeba troski i pracy włożyć, aby te nagrody przyznać. Nie był to żaden atak, na pana osobę. 
Jestem za tym aby takie inicjatywy podejmować. Niechaj powstaje 10 sal gimnastycznych ponieważ jest to 
bardziej potrzebne niż inne rzeczy. Zgadzam się z wójtem, że dzieci nie powinny, nie mogą i nie muszą 
uczyć się za pieniądze. To nie jest szukanie zadziorów, chciałem pokazać, że kwota 50 złotych w realiach 
życia będzie niedoceniona. Częściej jakiś podarunek, statuetka będzie bardziej doceniona niż pieniądze. To 
był jeden jedyny mój cel. 
 
Radny Jeziorny Marcin odpowiedział, że nie przyjął tej wypowiedzi jako atak na siebie, ale był to zadzior na 
uchwałę, którą radni  dzisiaj uchwalili. W tej chwili nie rozumie czy pan był za, czy przeciw. Jeżeli pan był za 
uchwałą, a nie zgadza się  tylko z kwotą, to jestem z panem.  
 
Sołtys Piszczałka Tomasz dodał, że w pierwszym zdaniu swojej wypowiedzi powiedział, że jestem za 
 i popiera, ale chciał zwrócić uwagę, że zaproponowana kwota w dzisiejszych realiach nie jest nagrodą. 
 
Radny Rogalewski Henryk powiedział, że dzieci mogą dostać stypendium w 3 kategoriach, czyli razem 150 
złotych. Radny poinformował, że w dniu 14 listopada o godz. 9:00 odbędzie się posiedzenie komisji 
gospodarczej. 
 
Radny Kurek Marian zaproponował aby w uchwale zamiast słowa stypendium napisać nagroda i wtedy nikt 
do niczego nie będzie się czepiał. Jeden się cieszy z 50 złotych, inny z 10 złotych. Dzisiaj są rodziny mniej  
zamożne i bardziej hojne, dla nich 50 złotych może być urazą. Niektóre dzieci 50 złotych dostają 
kieszonkowego. 
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Radny Zimoch Piotr dopowiedział, że uważa iż powinno nazywać się to nagroda., co wywołało by trochę 
mniej emocji. 
 
Przewodniczący Rady dodał, że trzeba wziąć to pod uwagę i w przyszłości zastosować inne nazewnictwo. 
 
Radny Jeziorny Marcin poprosił pana wójta i sekretarza, żeby od strony formalnej sprawdzić, czy może to 
być nagroda, bo w ustawie jest mowa o stypendium . 
 
Pkt 14. Zakończenie obrad sesji Rady Gminy. 

 
W związku z tym, że wyczerpał się porządek  obrad Przewodniczący Rady Zdzisław Kłodnicki wobec 
zrealizowanego porządku obrad o  godz. 15:35 zamknął obrady XII sesji Rady Gminy. . 
 
 

Protokółowała                                                                                               Przewodniczący Rady 
 

Wiesława  Biegasik                                                                                          /-/  Zdzisław Kłodnicki 

 
 
 
 

 


